Casula Public School



De Meyrick Avenue, Casula NSW 2170 | PO Box 212 Casula Mall, Casula NSW 2170 Phone: (02) 9602 3170 | (02) 9602 6903 | Fax: (02) 9821 1020 | Email: casula-p.school@det.nsw.edu.au

Kindergarten Information

Teaching Team

- KEO Mrs Ochana & Mrs Ellison
- KC Mrs Christoforidis
- KT Miss Turner
- KSJ Mrs Jessop, Mrs Sari
- K/1B- Mrs Brewer

Key Learning Areas

There are currently seven Key Learning Areas which your children will be participating in:

English: Literacy sessions consist of:

- Oral language and communication
- Vocabulary
- Phonological awareness
- Print conventions
- Phonic knowledge
- Reading fluency
- Reading comprehension
- Creating written texts
- Spelling
- Handwriting
- Understanding and responding to literature.

Mathematics: Consists of:

- Number and algebra
- Measurement and space
- Statistics and probability.

*Working Mathematically processes are embedded throughout each area of Mathematics. These include:

- Communicating
- Understanding and fluency
- Reasoning
- Problem solving.

Other Key Learning Areas: History, Geography, Creative Arts (CA), Science and Technology and Physical Development, Health and Physical Education (PDHPE) make up the other Key Learning Areas. The topics studied are:

- Science: Living World, Physical World, Material World & Earth & Space
- PE: Fundamental Movement Skills and Games
- PD/H: Respectful Relationships, Personal Development, Child Protection & Positive Health Choices.
- History: Personal & Family Histories
- Geography: People Live in Places
- Creative Arts: Dance, Drama, Music and Visual Arts.

Behaviour Management

We have a consistent school-wide approach to behaviour management. Our school has three rules:

Be Safe, Be Respectful, Be a Learner

This system explicitly focuses on positive behaviour for learning (referred to as PBL). Students are taught the specific expectations to behave appropriately and are rewarded and praised for doing so. They may receive tokens and Casula Champions.

Casula Public School

CA

De Meyrick Avenue, Casula NSW 2170 | PO Box 212 Casula Mall, Casula NSW 2170 Phone: (02) 9602 3170 | (02) 9602 6903 | Fax: (02) 9821 1020 | Email: casula-p.school@det.nsw.edu.au

Scripture

Scripture classes are held on Tuesdays across the school. This will begin in Week 5, Term 1.

Sport

Sport will be on Thursday for Kindergarten. Please ensure that your child wears their sports uniform and sports shoes.

Library

Students are encouraged to borrow books regularly from the school library and to return their books on time. These books can be used for home reading and reading for pleasure. Library borrowing days are:

- KEO Monday
- KC Wednesday
- KT Wednesday
- KSJ Wednesday
- K/1B- Thursday

Kindergarten Homework

Kindergarten homework will consist of daily home reading and practising their tricky words. Your child's classroom teacher will advise you when homework will commence via Seesaw.

School Times/late notes / early passes

School begins at 9:00am. If a student arrives after 9.05am, he/she is late and must go to the office to get a late slip.

Dropping off and picking up your child

Morning Drop-Off:

- Students should arrive at school after **8:30am** and before school commences at 9:00am. Upon arrival, they should head straight to the Kindy corridor for morning play.
- At **approximately 8:57am**, when the music sounds, students should take their bags and head directly to their classrooms where the teachers will be waiting for them.

Afternoon Pick-Up:

- Afternoon dismissal begins at 3:00pm.
- Please wait outside your child's classroom for pick-up. Students will be dismissed one by one to ensure their safety and to provide an opportunity for teachers to get to know parents and carers.

Our school has two *Kiss and Drop zones*, one at the front of our school on De Meyrick Avenue and another at the rear of the school in Holland Crescent. Kiss and Drop Zones provide parents and carers with a safe environment to drop off and collect their children from school by car. Kiss and Drop Zones rules are: you may only stay 2 minutes and the driver must remain within 3 metres of the vehicle. The council regularly check and impose heavy fines to anyone breaching these rules.

Attendance

Parents of children from Kindergarten to Year 12 must ensure their children attend school every day. On occasion, your child may need to be absent from school. Justified reasons for students' absences may include:

- being sick or having an infectious disease
- having an unavoidable medical appointment
- being required to attend a recognised religious holiday
- exceptional or urgent family circumstances e.g. attending a funeral.

Casula Public School



De Meyrick Avenue, Casula NSW 2170 | PO Box 212 Casula Mall, Casula NSW 2170 Phone: (02) 9602 3170 | (02) 9602 6903 | Fax: (02) 9821 1020 | Email: casula-p.school@det.nsw.edu.au

Parents must provide an explanation for absences to the school within 7 days from the first day of any period of absence. Our school sends an automated SMS to parents/carers when your child is absent. You can reply to the message to provide a legal reason for your child's absence. Where an explanation has not been received within the 7-day timeframe, the school will record the absence as unjustified on the student's record.

Fruit Break

Students are encouraged to bring fruit or vegetables to school to snack on in class. Students are also encouraged to drink water throughout the day. Juices and cordials are not permitted as drinks during class time. Please wrap or place in a container, separate to your child's lunchbox. This allows easy access to this snack during Fruit Break.

School Canteen

The School Canteen is open Monday to Friday. Both lunch and recess may be ordered. Online ordering is also available which many parents find a very convenient option. Students are to order *before* **9:00am.** From Monday 17 February 2025 Kindergarten will be able to purchase from the canteen during breaks. We strongly encourage **coins** only.

Contacting the teacher/Seesaw communication

We look forward to an exciting year of learning with your child.

If you need to speak to the class teacher, please arrange an appointment. Teachers are unable to speak to you during class time as they have a Duty of Care to ensure the safety and wellbeing of our students. If you have an urgent issue, please leave a message at the office and it will be passed to the teacher.

Seesaw will be used as a communication tool, beginning in Week 5. Parents/Carers will receive Seesaw login details at their child's Family Partnership Meeting. A Seesaw user agreement will need to be signed by parents/carers before using the online platform.

General Information

All of your child's belongings need to be clearly marked with their name. These include, lunchbox, drink bottle, hat and bag and any other belongings. Lost property is located in the office.

Kind Regards,	
Silvia Pavlovski	Megan Predl
Deputy Principal (Rel)	Principal

مدرسة كاسولا العامة



شارع دي ميريك، كاسولا، نيو ساوث ويلز 2170 |صندوق بريد 212، مركز تسوق كاسولا، نيو ساوث ويلز 2170 |مركز تسوق كاسولا، نيو ساوث ويلز 2170 |casula-:casula-(الهاتف) 20: (3170 9602) |20 (6903 9602) |الفاكس) :02 (1020 9821 |البريد الإلكتروني p.school@det.nsw.edu.au

معلومات عن رياض الأطفال

فريق التدريس

- كيو السيدة أوشانا والسيدة إليسون
 - السيدة كريستوفوريديس KC
 - الآنسة تيرنر KT
- السيدة جيسوب والسيدة ساري KSJ
 - السيدة بروبر -K/1B

مجالات التعلم الرئيسية

:هناك حاليًا سبعة مجالات تعليمية رئيسية سيشارك فيها أطفالك

: تتكون جلسات محو الأمية من

- اللغة الشفهية والتواصل
 - مفردات
 - الوغي الصوتي
 - اتفاقيات الطباعة
 - المعرفة الصوتية
 - طلاقة القراءة
 - فهم القراءة
- إنشاء النصوص المكتوبة
 - التدقيق الإملائي
 - خط اليد
- .فهم الأدب والاستجابة له

: الرياضيات : تتكون من

- العدد والجبر
- القياس والمساحة
- الإحصاء والاحتمالات

- التواصل
- الفهم والطلاقة
 - الاستدلال
 - حل المشاكل

مجالات التعلم الرئيسية الأخرى :التاريخ والجغرافيا والفنون الإبداعية والعلوم والتكنولوجيا والتنمية البدنية والصحة والتربية البدنية تشكل مجالات :التعلم الرئيسية الأخرى .الموضوعات التي تتم دراستها هي

- العلوم: العالم الحي، العالم المادي، العالم المادي والأرض والفضاء
 - التربية البدنية:مهارات الحركة الأساسية والألعاب
- العلاقات المحترمة، والتطوير الشخصي، وحماية الطفل، والاختيارات الصحية الإيجابية: PD/H:
 - التاريخ :التاريخ الشخصي والعائلي
 - الجغرافيا :الناس يعيشون في أماكن
 - الفنون الإبداعية :الرقص والدراما والموسيقي والفنون البصرية

إدارة السلوك

:لدينا نهج متسق على مستوى المدرسة لإدارة السلوك .مدرستنا لديها ثلاث قواعد

2222222 22 22222222 22 222222 22

يتم تعليم الطلاب التوقعات المحددة للتصرف بشكل مناسب ويتم .(PBL يشار إليه باسم) يركز هذا النظام صراحةً على السلوك الإيجابي للتعلم .مكافأتهم والثناء عليهم لقيامهم بذلك .قد يتلقون رموزًا وأبطال كاسولا



مدرسة كاسولا العامة

شارع دي ميريك، كاسولا، نيو ساوث ويلز 2170 |صندوق بريد 212، مركز تسوق كاسولا، نيو ساوث ويلز 2170 |مركز تسوق كاسولا، نيو ساوث ويلز 2170 |casula-:casula-(الهاتف) 20: (3170 9602) |20 (6903 9602) |الفاكس) :02 (1020 9821 |البريد الإلكتروني p.school@det.nsw.edu.au

الكتاب المقدس

. تقام دروس الكتاب المقدس يوم الثلاثاء في جميع أنحاء المدرسة . وسوف تبدأ هذه الدروس في الأسبوع الخامس من الفصل الدراسي الأول

رباضة

.ستكون الرياضة يوم الخميس لرياض الأطفال، يرجى التأكد من ارتداء طفلك للزي الرياضي والأحذية الرياضية

مكتبة

يتم تشجيع الطلاب على استعارة الكتب بانتظام من مكتبة المدرسة وإعادة كتبهم في الموعد المحدد .يمكن استخدام هذه الكتب للقراءة في المنزل :والقراءة من أجل المتعة .أيام استعارة الكتب من المكتبة هي

- کیو الاثنین
- الأربعاء − KC
- الأربعاء KT
- الأربعاء KSJ
- ك/1ب- الخميس

واجبات الروضة

ستتكون الواجبات المنزلية لمرحلة رياض الأطفال من القراءة المنزلية اليومية وممارسة الكلمات الصعبة .سيخبرك معلم الفصل الدراسي لطفلك بموعد .Seesaw بدء الواجبات المنزلية عبر

أوقات المدرسة /ملاحظات متأخرة /تمريرات مبكرة

تبدأ الدراسة في الساعة 9:00 صباحًا .إذا وصل الطالب بعد الساعة 9.05 صباحًا، فهو متأخر ويجب عليه الذهاب إلى المكتب للحصول على 277777

توصيل طفلك واستلامه

:التوصيل في الصباح

- يجب على الطلاب الوصول إلى المدرسة بعد الساعة 8:30 صباحًا وقبل بدء الدراسة في الساعة 9:00 صباحًا .عند الوصول، يجب عليهم
 التوجه مباشرة إلى ممر الروضة للعب الصباحي
 - في حوالي الساعة 8:57 صباحًا ، عندما تبدأ الموسيقى، يجب على الطلاب أخذ حقائبهم والتوجه مباشرة إلى فصولهم الدراسية حيث ... سيكون المعلمون في انتظارهم

:الاستلام بعد الظهر

- يبدأ صرف الظهيرة في الساعة 3:00 مساءً
- يرجى الانتظار خارج الفصل الدراسي لطفلك لاستلامه .سيتم صرف الطلاب واحدًا تلو الآخر لضمان سلامتهم ولإتاحة الفرصة للمعلمين
 للتعرف على أولياء الأمور ومقدمى الرعاية

مدرستنا لديها التحالاتات التحالاتات التحالاتاتات واحدة في الجزء الأمامي من توجد مدرسة في شارع دي ميريك ومدرسة أخرى في الجزء الخلفي من المدرسة في هولاند كريسنت .توفر مناطق التقبيل والإنزال للآباء ومقدمي الرعاية بيئة آمنة لتوصيل أطفالهم إلى المدرسة واستلامهم منها بالسيارة قواعد مناطق التقبيل والإنزال هي :لا يجوز لك البقاء أكثر من دقيقتين ويجب على السائق البقاء على مسافة 3 أمتار من السيارة .يقوم المجلس بانتظام .بفحص وفرض غرامات باهظة على أي شخص يخالف هذه القواعد

حضور

يجب على أولياء أمور الأطفال من الروضة إلى الصف الثاني عشر التأكد من حضور أطفالهم إلى المدرسة كل يوم .في بعض الأحيان، قد يحتاج طفلك إلى :التغيب عن المدرسة .قد تتضمن الأسباب المبررة لغياب الطلاب ما يلي

- أن تكون مريضًا أو مصابًا بمرض معدٍ
 - وجود موعد طبی لا مفر منه
- الالتزام بحضور عطلة دينية معترف بها
- . ظروف عائلية استثنائية أو عاجلة مثل حضور جنازة



مدر سة كاسو لا العامة

شارع دي ميريك، كاسولا، نيو ساوث ويلز 2170 |صندوق بريد 212، مركز تسوق كاسولا، نيو ساوث ويلز 2170 |مركز تسوق كاسولا، نيو ساوث ويلز 2170 |casula-:casula-(الهاتف) 20: (3170 9602) |20 (6903 9602) |الفاكس) :02 (1020 9821 |البريد الإلكتروني p.school@det.nsw.edu.au

يجب على الوالدين تقديم تفسير للغيابات إلى المدرسة في غضون 7 أيام من اليوم الأول لأي فترة غياب .ترسل مدرستنا رسالة نصية قصيرة آلية إلى الوالدين/مقدمي الرعاية عندما يتغيب طفلك .يمكنك الرد على الرسالة لتقديم سبب قانوني لغياب طفلك .في حالة عدم تلقي تفسير في غضون الإطار .الزمني المحدد بـ 7 أيام، ستسجل المدرسة الغياب على أنه غير مبرر في سجل الطالب

استراحة الفاكهة

يتم تشجيع الطلاب على إحضار الفاكهة أو الخضروات إلى المدرسة لتناولها كوجبة خفيفة في الفصل .كما يتم تشجيع الطلاب على شرب الماء طوال اليوم .لا يُسمح بالعصائر والمشروبات الغازية كمشروبات أثناء وقت الفصل .يرجى لفها أو وضعها في حاوية منفصلة عن صندوق غداء طفلك .يتيح ذلك .سهولة الوصول إلى هذه الوجبة الخفيفة أثناء استراحة الفاكهة

كافتيريا المدرسة

Seesaw التواصل مع المعلم/التواصل مع

إذا كنت بحاجة إلى التحدث إلى مدرس الفصل، يرجى تحديد موعد .لا يستطيع المدرسون التحدث إليك أثناء وقت الفصل حيث أن لديهم واجب .رعاية لضمان سلامة ورفاهية طلابنا .إذا كانت لديك مشكلة عاجلة، يرجى ترك رسالة في المكتب وسيتم تمريرها إلى المعلم

في اجتماع Seesaw كأداة اتصال، بدءًا من الأسبوع الخامس .سيتلقى الآباء/مقدمو الرعاية تفاصيل تسجيل الدخول إلى Seesaw سيتم استخدام .قبل استخدام المنصة عبر الإنترنت Seesaw الشراكة الأسرية لأطفالهم .سيتعين على الآباء/مقدمي الرعاية التوقيع على اتفاقية استخدام

معلومات عامة

جميع متعلقات طفلك تحمل اسمه .وتشمل هذه :صندوق الغداء، وزجاجة المشروبات، والقبعة والحقيبة، وأي متعلقات أخرى .توجد الأشياء .المفقودة في المكتب

نحن نتطلع إلى عام مثير من التعلم مع طفلك.

،مع أطيب التحيات

میجان بریدل مدیر سيلفيا بافلوفسكي نائب المدير)متقاعد(